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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over de aanpak van
de overgewichtepidemie.
(Ingezonden 8 augustus 2008)

1
Bent u bekend met de reportage «Ons
dagelijks brood: het
snackbarvarken»?1

2
Wat is uw mening over de omstreden
dierproeven met varkens, waarbij
onderzoek wordt gedaan naar
menselijke vetzucht door middel van
het ongezond voeren van varkens
waarbij slangen en buizen in het
lichaam zijn aangebracht?

3
Deelt u de mening van de
Wageningse onderzoekers dat er
maar één oplossing bestaat voor het
bestrijden van overgewicht, namelijk
«het testen van fastfood op dieren,
zodat we er niet meer aan ziek van
worden of dood van gaan»? Kunt u
dit toelichten?

4
Welke overwegingen hebben ten
grondslag gelegen aan de beslissing
om experimenten op levende varkens
uit te voeren voor onderzoek naar een
levensstijl die aantoonbaar ongezond
is? Bent u van mening dat een
dergelijke beslissing van de
betreffende

Dierexperimentencommissie
democratisch moet kunnen worden
getoetst? Zo ja, bent u bereid hiertoe
de mogelijkheden te creëren?

5
Bent u van mening dat dierproeven
een maatschappelijke
aangelegenheid zijn? Zo ja, bent u
bereid mogelijk omstreden
dierproeven onderwerp te maken van
maatschappelijk en politiek debat
voordat ze al dan niet mogen worden
uitgevoerd? Zo neen, waarom niet?

6
Hoe beoordeelt u de opmerking van
de Wageningse wetenschappers dat
de varkens «geen last hebben» van
de slangen en buizen in hun lijf? Kunt
u uiteenzetten waar deze uitspraak op
is gebaseerd?

7
Hoe beoordeelt u de constatering dat
is aangetoond dat fastfood
verslavend werkt? Bent u bereid
maatregelen te treffen op dit punt?

8
Bent u bekend met het artikel
«Verbied de roltrap en de kroket»2,
waarin hoogleraar diabetologie
Hanno Pijl oproept tot betere
maatregelen om een apert
ongezonde levensstijl te verbeteren
en zo de epidemie van overgewicht te
bestrijden? Hoe beoordeelt u deze
oproep ten opzichte van de
Wageningse aanpak?

9
Deelt u de mening dat het
«onverteerbaar is dat er miljarden
worden gespendeerd aan een
leefomgeving die slecht voor mensen
is, en tegelijkertijd miljarden worden
uitgegeven aan geneesmiddelen die
de gevolgen daarvan moeten
bestrijden»? Bent u voorts van
mening, dat het opofferen van
dierenlevens voor de bestrijding van
deze gevolgen net zomin valt uit te
leggen? Zo ja, welke gevolgen
verbindt u hieraan? Zo neen, waarom
niet?

10
Deelt u de mening dat er een
deltaplan moet komen om de
epidemie van overgewicht en
diabetes in te perken en dat
impopulaire maatregelen niet op
voorhand uit de weg moeten worden
gegaan? Zo ja, welke stappen gaat u
ondernemen om een dergelijk plan
uit te werken? Zo neen, kunt u
toelichten waarom u de huidige
preventie-initiatieven voldoende
acht?

1 Netwerk, 5 augustus 2008.
2 Trouw, 2 augustus 2008, «Verbied de roltrap
en de kroket»,
http://www.trouw.nl/deverdieping/
podium/article1051675. ece/
Verbied_de_roltrap_en_de_kroket_opinie
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